


بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Republic of Iraq
Ninava Governorate
Governor Office



جمهورية العراق
محافظة نينوى
مكتب المحافظ

يبدأ بيد مع قواتنا المسلحة من أجل أعمار نينوى

No: _____
Date: _____

العدد: ٤٣٠٣
التاريخ: ٢٠١٨/٨/٧

امر اداري

استنادا للصلاحيات المخولة لنا وللمقتضيات المصلحة العامة و اشارة الى قرار محكمة القضاء الإداري المرقم ١٧١٤ في ٢٥/١٢/٢٠١٧ بالدعوى المرقمة ٢٠٨٧ ق/٢٠١٧ والمكتسب الدرجة القطعية تفرما يلي:

١. الغاء امرنا الإداري السابق المرقم ١٥١٧ في ١٢/٩/٢٠١٧ والخاص بإقالة السيد (باسم يعقوب ججو) قنم مقام قضاء توكيف.

٢. إعادة السيد (باسم يعقوب ججو) الى وظيفته قائم مقام قضاء توكيف ومباشرة عمله ومهامه وله كافة الصلاحيات والامتيازات لهذا المنصب.

٣. اعفاء السيد (عادل مروكي ججو) من منصبه كقائم مقام لقضاء توكيف والغاء الامر الإداري المرقم ١٥١٨ في ١٢/٩/٢٠١٧.

ينفذ امرنا هذا من تاريخ صدوره

المرفقات //

• كافة الأوليات.

نوفل حمادي السلطان

محافظ نينوى

نسخة منه الى //

- ❖ مكتب السيد المحافظ /شعبة المتابعة / للعلم ... مع التقدير
- ❖ مجلس محافظة نينوى / للاطلاع... مع التقدير.
- ❖ مجلس قضاء توكيف / لاتخاذ ما يلزم ... مع التقدير.
- ❖ قائم مقامية قضاء توكيف / لاعلامنا تاريخ المباشرة ... مع التقدير.
- ❖ الموارد البشرية
- ❖ القانونية
- ❖ الحسابات
- ❖ الحفظ.

لاتخاذ ما يلزم كل حسب اختصاصه... مع التقدير.

2018/08/07 //SH//

ninava.gov.iq

governor@ninava.gov.iq

Republic of Iraq
Ninawa Governorate
Office of the Governor

No: 4303
Date: 8/7/2018

Administrative Order

With the authority and powers vested in us, and to fulfill our obligations and serve the greater good of public interests, with regard to the decision of the Administrative Court No. 1714 issued on December 25, 2017 by the case no. 2087 (2017) and with final decree the following decisions have been taken:

1. The nullification of the previous order no. 1517 issued on September 12, 2017 authorizing the dismissal of Mr. Basim Yacoub Jajo, Director of Tel Kaif Administrative District.
2. The reinstatement of Mr. Basim Yacoub Jajo to his office as Director of Tel Kaif Administrative District to reassume his work and duties with the full powers and privileges associated with the position.
3. Relieving Mr. Adel Marogy Jajou from his post as a Director of Tel Kaif Administrative District and the nullification of order no. 1518 issued on September 12, 2017.

This order is effective on the date of issuance.

Enclosed

- Further documentation

Nofal Hammadi al-Sultan
Governor of Nineveh

Copy to:

- Director of Tel Keppe District
- Nineveh Provincial Council
- Tel Keppe District Council

8/7/2018